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P r o t o k ó ł Nr ORN.0002.10.2018 

L sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 26 października 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:00 

        zakończono o godzinie   15:50 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Wojciech Rejterada  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Karolina Kuskowska 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza Olecka – Pana Wacława 

Olszewskiego, Zastępcę Burmistrza – Pana Mariusza Miłuna,Wicestarostę Oleckiego – Pana 

Kazimierza Iwanowskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Olecku – Pana Pawła Litwinowicza, Komendanta Powiatowego Policji w Olecku – Pana 

Andrzeja Żylińskiego. 

 

Witał kierowników jednostek organizacyjnych, prezesów spółek, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli, Przewodniczącego 

Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa oraz mieszkańców biorących udział  

w dzisiejszej sesji.  

 

 

Zaprosił do siebie Pana Edwarda Klimaszewskiego Prezesa Koła Wędkarskiego  

w Olecku w celu wręczenia medali za zasługi dla wędkarstwa polskiego przyznanych przez 

Zarząd Główny PZW w Warszawie na wniosek Zarządu Koła Miejskiego w Olecku. 

 

Pan Edwarda Klimaszewski 

wręczył medale za zasługi dla wędkarstwa polskiego Wacławowi Olszewskiemu  

– Burmistrzowi Olecka oraz Barbarze Jankowskiej – Sekretarz Gminy. 

 

Osoby wyróżnione nagrodzono brawami. Wykonano wspólne zdjęcie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie pamięci  

śp. Witolda Jagłowskiego minutą ciszy.   

 

Minuta ciszy 

 

Poinformował, że sesja jest nagrywana. Nie jest to przekaz on-line. Nagrania  

z sesji będą udostępniane na gminnej stronie internetowej - www.olecko.pl oraz na 

urzędowym facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie będzie wizerunek i głos osób 

znajdujących się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady Miejskiej w Olecku. Prosił 

radnych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na sesji. 

Osoba fizyczna niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża jednocześnie zgodę na 

upublicznienie wizerunku i danych osobowych.  

 

http://www.olecko.pl/
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W związku z wejściem w życie Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 z 27 kwietnia 2017 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

 z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE.L.2016.119.1), tzw. RODO, na podstawie art. 

13 ust. 1 i 2 informuję, iż zasady przetwarzania Państwa danych osobowych oraz 

przysługujących Państwu prawach z tym związanych zostały podane do wiadomości 

publicznej w formie klauzuli informacyjnej, która też jest wywieszona przed wejściem do sali 

konferencyjnej. Prosił wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Odczytał porządek obrad: 

 

Porządek sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

3. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Informacja Burmistrza o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2017/2018.  

6. Analiza oświadczeń majątkowych.  

7. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia miejsc przeznaczonych  

do prowadzenia handlu w mieście, 

b) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych  

i garaży, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028, 

e) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok, 

f) emisji obligacji komunalnych. 

10. Podsumowanie działalności Rady Miejskiej oraz Burmistrza w kadencji 2014-2018. 

11. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu  

28 września 2018 r.  

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady  

Miejskiej.  

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem protokołu głosowało  

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0002.9.2018 sesji Rady Miejskiej odbytej  

w dniu 28 września 2018 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Nr ORN.0050.117.2018 z dnia 28 września 2018 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2018 rok, 

 Nr ORN.0050.118.2018 z dnia 28 września 2018 r. w sprawie przyznania stypendiów 

Burmistrza Olecka za uzyskane osiągnięcia przez uczniów w roku szkolnym 

2017/2018 w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie 

uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.119.2018 z dnia 3 października 2018 r. w sprawie udzielenia bonifikaty 

od ceny lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy, 

 Nr ORN.0050.120.2018 z dnia 3 października 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w Olecku w sprawie 

przyjęcia rocznego programu współpracy na 2019 r. Gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, 

 Nr ORN.0050.121.2018 z dnia 5 października 2018 r. w sprawie wprowadzenia 

instrukcji funkcjonowania systemu monitoringu wizyjnego na terenie miasta Olecko, 

 Nr ORN.0050.122.2018 z dnia 9 października 2018 r. zmieniające zarządzenie  

w sprawie powołania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

 Nr ORN.0050.123.2018 z dnia 9 października 2018 r. zmieniające zarządzenie  

w sprawie powołania operatorów systemów informatycznych obwodowych komisji 

wyborczych w wyborach samorządowych zarządzonych na dzień 21 października 

2018 r., 

 Nr ORN.0050.124.2018 z dnia 9 października 2018 r. w sprawie ogłoszenia 

zbiorczych wyników wyborów do Oleckiej Rady Młodzieżowej, 

 Nr ORN.0050.125.2018 z dnia 16 października 2018 r. zmieniające zarządzenie  

w sprawie powołania operatorów systemów informatycznych obwodowych komisji 

wyborczych w wyborach samorządowych zarządzonych na dzień 21 października 

2018 r. 

 Nr ORN.0050.126.2018 z dnia 19 października 2018 r. w sprawie zmiany ogłoszenia 

zbiorczych wyników wyborów do Oleckiej Rady Młodzieżowej, 
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 Nr ORN.0050.127.2018 z dnia 19 października 2018 r. w sprawie powołania Zespołu 

ds. opracowania Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Olecko na lata 2019-2025, 

 Nr ORN.0050.128.2018 z dnia 19 października 2018 r. w sprawie przeznaczenia  

do zbycia oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonej na terenie Gminy Olecko. 

 

 

 Zostały sporządzone i przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej sprawozdania  

za III kwartał br. z wykonania dochodów, wydatków, zobowiązań, należności,  

oraz zadań zleconych, wynikające z rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie 

sprawozdawczości budżetowej.  Za trzy kwartały bieżącego roku na roczne planowane 

dochody w  wysokości 112.366.640 zł wpłynęły środki w wysokości 79.240.084 zł, 

czyli w 70,5 %, w tym dochody bieżące zrealizowano w 76,2 %, a dochody 

majątkowe – 20,7 %. Na planowane wydatki w wysokości 118.725.485 zł wydano 

77.147.977 zł, czyli 65 %, z tego wydatki bieżące zrealizowano w 72,5 % a wydatki 

majątkowe 32,3 %. Spłacono raty kredytów w wysokości 863.700 zł przez  

co zadłużenie gminy na 30 września 2018 r. wynosi 22.899.900 zł i stanowi 20,4 % 

planowanych dochodów. 

 

 Nie doszedł do skutku pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerami geod. 621/11 i 629/14 położonej  

w Olecku przy ul. Zielonej 6. 

 Zawarto umowę notarialną na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 na rzecz najemcy  

w budynku przy ul. Wąskiej 5. 

 Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Olecku otrzymał z Urzędu Wojewódzkiego zwrot 

wszystkich protokołów suszowych. Na dzień 24 października br. jeszcze tylko  

15 rolników ich nie odebrało, tym samym nie złożyło wniosku do Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa o wypłatę odszkodowania. 

 

 

 Zgodnie z Komunikatem Prezesa GUS z dnia 19 października 2018 r. ogłoszona 

średnia cena skupu żyta za okres jedenastu kwartałów poprzedzających kwartał przed 

rokiem podatkowym 2019 wyniosła 54,36 zł za 1 q i jest wyższa o 1,87 zł w stosunku 

do roku ubiegłego. Podatek rolny za 1 ha przeliczeniowy w bieżącym roku wynosi 

131,225 zł. Przy ogłoszonej średniej cenie żyta podatek rolny w 2019 roku wyniesie 

135,90 zł, zatem stawka wzrośnie o 4,675 zł za 1 hektar przeliczeniowy. 

 Przypomniał, że 15-go listopada mija termin zapłaty czwartej raty podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości. 

 Producentom rolnym wczoraj wypłacono kwotę 280.764,11 zł z tytułu zwrotu podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej. 

 

 

 Zadania zakończone:  

 

 przebudowa targowiska miejskiego w Olecku, 

 altana w Dąbrowskich, 

 rozbudowa świetlicy wiejskiej w Borawskich. 

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

 budowa wielofunkcyjnego boiska przy SP Nr 2 w Olecku  - projekt, 
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 budowa ulicy od ulicy 11-Listopada do ul. Produkcyjnej w Olecku  - projekt, 

 budowa ulicy Przemysłowej w Olecku  - projekt, 

 budowa drogi Lipkowo nr G141029N – projekt, 

 przebudowa placu zabaw przy Placu Wolności  w Olecku - opóźnienia wykonawcy  

w realizacji zadania, 

 Ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni 

jeziora Oleckie Wielkie - trwa procedura odbiorowa, 

 budowa ulic Dębowej, Grabowej i Kasztanowej w Olecku - zadanie zgłoszone do 

odbioru, 

 przebudowa i rozbudowa amfiteatru w Olecku, 

 budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym w Gąskach, 

 budowa „Pomnika Niepodległości”, 

 zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowej 20-28A- termin realizacji  

30 października 2018 r., 

 zmiana sposobu użytkowania wraz z adaptacją na cele mieszkaniowe poddasza  

w budynku mieszkalno-usługowym w Babkach Oleckich 16, Gmina Olecko - trwa 

procedura wyłaniania wykonawcy wpłynęło 9 ofert, 

 rozbudowa monitoringu miejskiego Olecku - ogłoszono przetarg nieograniczony na  

I etap zadania. Składanie ofert 26 października 2018 r. Wpłynęła 1 oferta, 

 budowa drogi gminnej nr 141035N Dąbrowskie - dr. wojewódzka - wykonawca robót: 

Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe, Suwałki. Termin odbioru końcowego  

– 17 listopada 2018 r., 

 budowa parkingu na Osiedlu Siejnik – trwa procedura odbiorowa, 

 budowa alejek w Gęsim Parku w Gąskach, 

 MPZP – Kukowo 3 (teren planowanych kurników), MPZP - Rosochackie 1 (teren 

planowanych kurników) - w chwili obecnej sporządzane są projekty planów 

miejscowych. 

 MPZP w obr. ewid. Olecko 1 (teren za linią PKP przy ul. Wiejskiej i Leśnej).  Projekt 

planu uzyskał wszystkie wymagane przepisami opinie i uzgodnienia. Projekt planu 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko wyłożony jest w dniach  

od 15 października 2018 r. do 5 listopada 2018 r., w siedzibie Urzędu Miejskiego  

w Olecku, w godzinach od 7.30 do 15.30. Dyskusja publiczna nad przyjętymi  

w projekcie planu miejscowego rozwiązaniami, odbędzie się w dniu 5 listopada 2018 

r. o godzinie 14.00 w Urzędzie Miejskim w Olecku w sali konferencyjnej nr 32. 

Uwagi należy składać na piśmie do organu wykonawczego Gminy Olecko, na adres: 

Urząd Miejski, 19-400 Olecko, Pl. Wolności 3, z podaniem imienia i nazwiska lub 

nazwy jednostki organizacyjnej i adresu oraz oznaczenia nieruchomości, której uwaga 

dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 19 listopada 2018 r. 

 

 W okresie międzysesyjnym zostały wydane decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji 

celu publicznego:  

 

 PGE Dystrybucja S.A., Oddział Białystok - budowa linii kablowej nN (0,338 km)  

w obrębie ewid. Gąski, gm. Olecko, 

 P4 sp. z o.o., Warszawa - budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora  

P4 przy ulicy Zamostowej w m. Olecko, obręb ewid. Olecko 1, gm. Olecko – decyzja 

odmowna, po odwołaniu się inwestora skierowana została do Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Olsztynie, 

 Gmina Olecko - rozbudowa monitoringu miejskiego w Olecku, w częściach  

nie objętych mpzp, położonych w m. Olecko, obręb ewid. Olecko 2, gm. Olecko. 
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 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji    

celu publicznego: 

 

 P4 sp. z o.o., Warszawa - budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora  

P4 m. Lenarty, obręb ewid. Judziki, gm. Olecko, 

 P4 sp. z o.o., Warszawa - budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora P4, 

obręb ewid. Gąski, gm. Olecko. 

 

 Wprowadzono zmianę organizacji ruchu w ciągu drogi gminnej nr 141552 N 

ul. Sienkiewicza w Olecku polegającą na oznaczeniu rzeczywistego przebiegu drogi 

z pierwszeństwem  przez skrzyżowanie. 

 Opracowano projekty zmiany organizacji ruchu: 

 w ciągu drogi gminnej nr G 141551N ul. Sembrzyckiego (wprowadzenie zakazu 

postoju na wybranych odcinkach ulicy w celu poprawienia płynności ruchu)  

– przewidywany termin wprowadzenia zmian to I kwartał 2019 r.  

 w ciągu drogi gminnej nr 141529N ul. Wiejska (likwidacja jednego progu 

zwalniającego) – przewidywany termin wprowadzenia zmian to IV kwartał 2018 

r. 

 W dniach 22-23 października 2018 r. przeprowadzono kolejną rundę negocjacyjną  

z potencjalnymi wykonawcami w ramach zadania pn. Modernizacja i rozwój sieci 

oświetlenia ulicznego w gminie Olecko na potrzeby podniesienia jej efektywności  

w formule Partnerstwa Publiczno-Prywatnego.  

 W ramach likwidacji tzw. dzikich wysypisk uprzątnięto około 10 ton śmieci z terenu 

miasta za kwotę ok. 12 tys. zł. 

 16 października odbył się pierwszy jarmark na wyremontowanej targowicy miejskiej.  

 ZAKŁAD OGÓLNOBUDOWLANY z Warszawy zgodnie z rozstrzygniętym 

zapytaniem ofertowym z dnia 7 sierpnia 2018 r. wykonał wewnętrzną instalację 

centralnego ogrzewania w lokalach budynku Plac Wolności 21 i 21A w Olecku. 

Zakresem prac objętych było 7 mieszkań i 1 lokal użytkowy.  

 Dobiegają końca prace remontowe dachu budynku przy Plac Wolności 21A.  

 Zakończone zostały prace polegające na wykonaniu miejsc postojowych oraz 

zabezpieczeniu skarpy przy ul. Parkowa 1 oraz wykonaniu dojazdu do posesji 

Parkowa 7 za łączną kwotę 68 300,00 zł. 

 Rozstrzygnięto postępowanie na wyłonienie wykonawcy „Budowa chodnika przy  

Pl. Wolności 23”, którym został ZAKŁAD OGÓLNOBUDOWLANY z Warszawy 

oferując wykonanie zadania za kwotę 68.000,00 zł. Planowane zakończenie prac  

– 20 listopad br. 

 

 

 6 października 2018 r. odbyła się uroczysta inauguracja roku akademickiego 

2018/2019 Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Olecku. W ubiegłym roku  deklarację 

słuchacza złożyło ponad 145 osób. Wykłady odbywają się raz na dwa tygodnie  

w Regionalnym Ośrodku Kultury w Olecku „Mazury Garbate”. Sprawy dotyczące 

Uniwersytetu prowadzone są w Wydziale Spraw Społecznych, Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Olecku, Plac Wolności 1. 

 W dniach 9-11 października br. na terenie gminy Olecko odbyły się ćwiczenia 

obronne w ramach ćwiczenia powiatowego pod kryptonimem „OLECKO 18”. 

Wszystkie założenia ćwiczenia zostały zrealizowane w stopniu bardzo dobrym  

a zamierzone cele osiągnięte. Symulowane zdarzenia przebiegały zgodnie  

z wyznaczonym planem oraz odzwierciedlały rzeczywiste działania. Uczestniczące  

w nim służby doskonale ze sobą współpracowały i wykazywały się pełnym 

profesjonalizmem oraz zaangażowaniem.  
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 22 października 2018 r. odbyła się I sesja Oleckiej Rady Młodzieżowej wybranej  

na kadencję 2018 – 2020. W skład rady wchodzi 15 radnych, w tym  

14 młodzieżowych radnych wybranych w placówkach oświatowych prowadzonych na 

terenie gminy Olecko. W głosowaniu tajnym młodzież zdecydowała,  

że przewodniczącą Oleckiej Rady Młodzieżowej zostanie Izabela Rutkowska, 

Wiceprzewodniczącą – Wiktoria Golub, Sekretarzem – Aleksandra Sienkiewicz.  

 22 października 2018 r. w miejscowości Jaśki koło Olecka w zakładzie przetwórstwa 

drzewnego odbyły się ćwiczenia Komendanta Powiatowego PSP w Olecku. Doszło  

do zainscenizowania wybuchu pyłu drzewnego.  

 12 października 2018 r. odbyły się powiatowo - gminne obchody Dnia Edukacji 

Narodowej. W bieżącym roku, akademia przygotowywana była przez Zespół Szkół 

Technicznych w Olecku. Podczas uroczystości wręczonych zostało 9 nagród 

Burmistrza dla nauczycieli gminnych szkół. 

 Gmina otrzymała dotację celową, która przeznaczona jest na dofinansowanie zakupu 

podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów niepełnosprawnych w ramach 

programu pomocy uczniom w 2018 r. – „Wyprawka szkolna” na kwotę 16 800,00 zł. 

Zakup obejmuje łącznie 49 uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest 

powiat olecki. 

 W okresie od 3 do 19 października 2018 r. wydano 358 decyzji przyznających 

stypendia szkolne dla uczniów na rok szkolny 2018/2019. Łączna wartość wydanych 

decyzji to 469 005,00 zł.  

 5 października wystawiony został spektakl pt. ,,Ja, Panie, niechaj mieszkam w tym 

gniaździe ojczystym”. Wystawiony został przez Szkołę Podstawą Nr 4 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku i sfinansowany ze środków 

Ministra Edukacji Narodowej w ramach Programu wieloletniego Niepodległa na lata  

2017 – 2021. 

 18 – 20 października odbyły się spotkania ze Sztuką - XXXIX SZTAMA.  

 MOSiR już po raz czwarty rozpoczął Ligę squasha.  

 13 października odbyły się Zawody Wspinaczkowe o Puchar Niepodległości. 

 Od wtorku, 23 października za korzystnie m.in. z basenu, SPA, siłowni i sali squasha 

na Hali Lega będzie można płacić kartą płatniczą. Dla użytkowników obiektów 

sportowych dostępne są dwa punkty płatnicze, w recepcji oraz w kasie pływalni. 

Udostępnienie systemu płatności bezgotówkowej umożliwiło MOSiR-owi dołączenie 

do Programu Polski Bezgotówkowej.  

 Uczniowie oleckich szkół pod opieką nauczycieli kontynuowali swój udział we 

współzawodnictwie sportowym Warmińsko-Mazurskiego Szkolnego Związku 

Sportowego prowadzonym w roku szkolnym 2018/2019, z czego w październiku 

wielokrotnie uczestniczyli w rywalizacji na poziomie ponadpowiatowym,  

tj. w eliminacjach regionalnych lub zawodach półfinałowych. 

 Na początku tego tygodnia Polski Związek Piłki Siatkowej przydzielił nam 

organizację Mistrzostw Europy Wschodniej w Piłce Siatkowej Kadetek z udziałem  

8 państw, tzw. EEVZA. Mistrzostwa rozegrane zostaną na Hali LEGA w terminie  

od 12 do 16 grudnia br.  

 Już jutro, 27 października odbędą się pierwsze zawody Oleckiej Ligi Pływackiej 

„Stokrotka”, której sponsorem jest sieć supermarketów „Stokrotka”. W zawodach 

pływackich, których organizatorem jest MOSiR może wziąć udział każdy zawodnik 

zgłoszony przez szkołę, klub, stowarzyszenie lub osoba indywidualna. Liga jest 

nowym pomysłem MOSiR-u na popularyzację pływania, zdrowego trybu życia, 

aktywnego wypoczynku i rekreacji. Rywalizacja w pływaniu prowadzona będzie  

w podziale wiekowym – od najmłodszych: dzieci od 6 rok życia do grupy wiekowej 

60+. Po zakończeniu w czerwcu br. edycji 2017/2018 zawodów „Warmia i Mazury 

Pływają”, MOSiR zdecydował o nieprzystępowaniu do kolejnych edycji zawodów.  

W to miejsce zorganizował Olecką Ligę Pływacką „Stokrotka”. 
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 W dniu 21 października br. odbyły się wybory organów jednostek samorządu 

terytorialnego. Ponowne głosowanie w wyborach Burmistrza Olecka odbędzie się 

w dniu 4 listopada 2018 r. 

 Jednostkom pomocniczym gminy przekazano w dniu dzisiejszym obwieszczenie 

Burmistrza Olecka z dnia 20 września 2018 r. w sprawie podania do wiadomości 

wyborców informacji o numerach oraz granicach obwodów głosowania, 

wyznaczonych siedzibach obwodowych komisji wyborczych oraz możliwości 

głosowania korespondencyjnego i przez pełnomocnika w wyborach do rad gmin, rad 

powiatów i sejmików województw oraz w wyborach wójtów, burmistrzów  

i prezydentów miast oraz uchwałę Nr 14/2018 Miejskiej Komisji Wyborczej w Olecku  

z dnia 22 października 2018 r. o przeprowadzeniu ponownego głosowania  

w wyborach organów jednostek samorządu terytorialnego w dniu 4 listopada 2018 r.  

z prośbą o rozplakatowanie na tablicach informacyjnych. 

 Przypomniał o dyżurach eksperta ZUS. Najbliższy dyżur zaplanowany jest na  

9 listopada 2018 r. w  godz. 10:00 - 14:00. 

 Trwają prace nad wykonaniem Pomnika Niepodległości w Olecku. Już dziś serdecznie 

zapraszał na uroczystość odsłonięcia tego pomnika, która odbędzie się 11 listopada 

2018 r. jako część obchodów narodowego święta oraz 100-lecia odzyskania przez 

Polskę niepodległości. O godz. 10.00 odbędzie się  uroczysta Msza Święta w intencji 

Ojczyzny - kościół pw. NMP KP w Olecku. Po Mszy Świętej odbędzie się uroczyste 

złożenie kwiatów w miejscach pamięci: tablicach w kruchcie kościelnej, krzyżu 

misyjnym, pomniku papieża Jana Pawła II, Pomniku Niepodległości (po uroczystości 

jego odsłonięcia), Pomniku Wdzięczności. Uroczystości odbędą się z udziałem 

Kompanii Honorowej Wojska Polskiego. Pod Pomnikiem Wdzięczności odczytany 

zostanie Apel Pamięci oraz oddana salwa honorowa. 

 Do końca roku każdy może włączyć się budowę pomnika poprzez wpłacanie 

dobrowolnych darowizn na konto Urzędu Miejskiego w Olecku z adnotacją w tytule 

wpłaty „Darowizna na Pomnik Niepodległości w Olecku”. Dzięki wsparciu olecczan 

na Pomnik Niepodległości spoglądać będą następne pokolenia. 

 Od 3 września 2018 r. w Urzędzie Miejskim w Olecku, Plac Wolności 3  

(pokój nr 3) działa Punkt Obsługi Klienta Stowarzyszenia „Centrum Rozwoju 

Ekonomicznego  Pasłęk”. W Punkcie można uzyskać informacje na temat pożyczki 

unijnej – pożyczki rozwojowej oraz pożyczki inwestycyjnej z premią. Skorzystać z niej 

mogą mikro, małe i średnie firmy, których lokalizacja znajduje się na terenie 

województwa warmińsko - mazurskiego. Wartość pożyczki od 5 000 do 1 000 000 

złotych, z najniższym oprocentowaniem w województwie od 0,93 %. Na etapie 

przygotowania wniosku jak i jego rozpatrzenia, wsparcie jest bezpłatne. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 informacje Dyrektorów SP Nr 1, SP Nr 2 i SP Nr 3 w Olecku o zawartych umowach 

najmu, 

 pisma dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. 
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Przewodniczący wziął udział w następujących wydarzeniach: 

 

 w Święcie Plonów Rejonu Wileńskiego 2018, które odbyło się w dniu 29 września br., 

 w Gali Wręczenia Stypendiów Burmistrza Olecka w dniu 4 października br., 

 obchodach Dnia Edukacji Narodowej w dniu 12 października br. 

 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 

 23 października 2018 r. odbyły się posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji oraz Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki, 

 24 października 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa.  

 

Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu                               

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 - Informacja Burmistrza o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2017/2018. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

poinformował, iż materiał jest obszerny i w trakcie jego omawiania prezentacja będzie 

wyświetlana na ekranie. Przedstawił informację – treść w załączeniu do protokołu.  

Dziękował pracownikom Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu za zestawienie tej obszernej 

informacji. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 6 – Analiza oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

odczytał analizę oświadczeń majątkowych – treść w załączeniu do protokołu.  

 

Pytań ani uwag do treści analizy nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski  

i oświadczenia radnych. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zwróciła się z pytaniem do prawnika. Kto ponosi odpowiedzialność za złamanie  

i nieprzestrzeganie prawa lokalnego: Starostwo czy inwestor i jakie są z tego tytułu 

konsekwencje w sytuacji, kiedy mamy pozwolenie na budowę na rogu ul. Partyzantów  

i ul. Jeziornej, w którym nieuwzględnione zostały warunki mpzp, które jednoznacznie 

zakazują cyt. „na terenie objętym niniejszym planem zakazuje się lokalizacji innych usług niż 
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w/w.” Usługi nieuciążliwe zostały wymienione: gabinety lekarskie, fryzjer, krawiec, 

zegarmistrz, kosmetyczka, szewc itp. Starostwo Powiatowe wydało pozwolenie  

na przetwórstwo mięsa i wędzarnię, kiedy w decyzji o pozwoleniu na budowę jest mowa  

o rozbudowie obiektu handlowego. Poinformowała, że Komisja Planowania, Budżetu  

i Gospodarki jednogłośnie skierowała ten temat do zespołu ds. inwestycji uciążliwych.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek o rozważenie sygnalizacji świetlnej bądź budowy rond na skrzyżowaniach  

ul. Wojska Polskiego z ul. Kościuszki i ul. Gołdapskiej z ul. Gdańską, gdzie bardzo długo 

czeka się na możliwość włączenia się do ruchu z drogi podporządkowanej. Prosił  

o przekazanie wniosku zarządcy drogi. 

 

Radca Prawny Łukasz Oniśko 

odpowiedział, że jeżeli pozwolenie zostało wydane niezgodnie z planem miejscowym,  

to będzie podstawa do stwierdzenia nieważności decyzji. W tej sytuacji organem właściwym 

jest organ wyższego stopnia, czyli wojewoda. Każdy może złożyć taki wniosek, żeby 

wojewoda ocenił, czy było to zgodne z planem czy nie. Jeżeli będzie niezgodność z planem, 

zostanie to potraktowane jako samowola budowlana, co w konsekwencji skutkować będzie 

nakazem rozbiórki albo doprowadzeniem do stanu zgodnego z prawem. W tej chwili nie jest 

w stanie udzielić odpowiedzi w zakresie odpowiedzialności cywilnej. Musi przejrzeć 

orzecznictwo w tym zakresie. Nie miał takiej sytuacji w praktyce i nie jest w stanie 

jednoznacznie odpowiedzieć. Pewne jest to, że każdy odpowiada w zakresie własnej winy. 

Jeżeli zawinił inwestor, to on będzie ponosić odpowiedzialność cywilną. Jeżeli natomiast 

starostwo, to powiat jako osoba prawna. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że sprawa jest poważna. Jeżeli w wyniku opinii radcy prawnego okaże się, że jest 

to faktycznie taka ścieżka, czyli wystąpienie do wojewody, to zrobimy to w miarę szybko. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 10 minut. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że sesja jest nagrywana. Nie jest to przekaz on-line. Nagrania z sesji będą 

udostępniane na gminnej stronie internetowej - www.olecko.pl oraz na urzędowym 

facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie będzie wizerunek i głos osób znajdujących 

się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady Miejskiej w Olecku. Prosił radnych, aby 

podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na sesji. Osoba fizyczna 

niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża jednocześnie zgodę na upublicznienie 

wizerunku i danych osobowych. Prosił ponownie wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

http://www.olecko.pl/
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

nawiązując do wypowiedzi Pani Marii Wandy Dzienisiewicz odnośnie problemów  

ze sklepem poinformował, że wystosowano pismo do Starosty Oleckiego z prośbą  

o wyjaśnienie tej sprawy. Czekamy na odpowiedź. Radca prawny również będzie  

to analizować. Poinformował jednocześnie, że przed chwilą przyszła dobra wiadomość  

z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie. RDOŚ postanowił odmówić 

uzgodnienia warunków realizacji przedsięwzięcia firmie, polegającego na budowie kurnika  

w Rosochackich. Taka sama decyzja wpłynęła na kurnik w Kukowie. 

 

 

Do punktu 9 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia miejsc przeznaczonych  

do prowadzenia handlu w mieście; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku z uwagami na jednej z komisji do projektu uchwały zostały 

wprowadzone autopoprawki: dodano w § 2 Regulaminu targowiska „Mój Rynek” pkt 2  

w brzmieniu: „2. Zarządca targowiska może, biorąc pod uwagę wnioski i potrzeby 

mieszkańców, rolników oraz sprzedawców wydłużyć godziny funkcjonowania targowiska,  

a także wprowadzić handel w dodatkowe dni, nie wymienione w ust. 1.” oraz zmieniono 

brzmienie § 3. na „Nadzór nad targowiskiem w imieniu gminy Olecko sprawuje Zarządca, 

działający na podstawie umowy zawartej z Gminą Olecko lub na podstawie umowy spółki 

(tzw. powierzenie zadania)”, a w § 7 ust. 2 pkt f wykreślono część „lub wymaga spełnienia 

szczególnych warunków sanitarnych”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja zgłosiła poprawki. Podziękował za ich wprowadzenie. Komisja 

nie zaopiniowała projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawki Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia miejsc 

przeznaczonych do prowadzenia handlu w mieście. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

podziękował Burmistrzowi za uwzględnienie w formie autopoprawki jego wnioski, które 

stały się też wnioskami komisji. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 
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Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia miejsc 

przeznaczonych do prowadzenia handlu w mieście. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.86.2018 

w załączeniu 

 

b) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych  

i garaży; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że podobną uchwałę Rada podejmowała na ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały dotyczy zawarcia kolejnych umów najmu pomieszczeń gospodarczych  

i garaży. W załączniku wymienionych zostało 9 nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.87.2018 

w załączeniu 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że proponuje się pozostawienie stawek podatku od nieruchomości na poziomie  

z 2018 roku, z wyjątkiem stawek, które proponuje się zwiększyć: 

 od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych,  

 od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym, 

 od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych  

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

z uwzględnieniem poprawek zgłoszonych przez Radnego Macieja Juchniewicza. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy wniosek Komisji |Oświaty został uwzględniony w formie autopoprawki. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

14 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.88.2018 

w załączeniu 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028; 

 

 



 14 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w obecnie obowiązującej uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dokonuje się następujących zmian: 

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa”: 

 w 2018 r. zmniejsza się dochody ogółem o 4.864.409,01 zł, 

 w 2018 r. zwiększa się wydatki ogółem o 785.590,99 zł, 

 zwiększa się deficyt budżetu gminy o 5.650.000,00 zł – jest to związane z tym, 

że w tym roku nie zdążymy otrzymać zwrotu środków pieniężnych 

poniesionych za wykonanie inwestycji. Zwrot nastąpi w roku przyszłym. 

 W załączniku Nr 2 określającym Wykaz przedsięwzięć, dokonuje się autopoprawką 

dodatkowych zmian, tj.  

- na przedsięwzięciu pn. „Budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym  

w Gąskach” zwiększa się nakłady finansowe na 2019 rok o 37.430,00 zł, jednocześnie 

zwiększając łączne nakłady finansowe o tę kwotę, w związku z koniecznością 

wykonania niezbędnych robót dodatkowych, 

- na przedsięwzięciu pn. „Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków przy Placu 

Wolności 19-21” zmniejsza się nakłady finansowe na 2019 rok o 37.430,00 zł, 

jednocześnie zmniejszając łączne nakłady finansowe o tę kwotę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2018-2028. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

14 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2018-2028. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.89.2018 

w załączeniu 
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e) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody ogółem zmniejsza się o 5.603.860,00 zł. Zwiększa się plan 

wydatków o 46.140,00 zł. Szczegóły były omawiane na wszystkich komisjach. Prosił  

o uwzględnienie przez Radę autopoprawki w związku z tym, że w dniu dzisiejszym otwarto 

oferty na  rozbudowę monitoringu miejskiego w Olecku. Na to zadanie wpłynęły dwie oferty 

z tym, że najniższa oferta to 223.404,90 zł. Jeszcze nie ma rozstrzygnięcia, ale do planu  

w budżecie brakuje 13.700,00 zł. Jeżeli to zadanie chcemy w tym roku wykonać, należałoby 

to uwzględnić, gdyż nie wiadomo kiedy po wyborach zacznie się merytoryczna praca Rady. 

Autopoprawka polega na przeniesieniu tej kwoty z zadania inwestycyjnego „Budowa drogi 

gminnej Dąbrowskie” (oszczędności po przetargu) do zadania „Rozbudowa monitoringu 

miejskiego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

13 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.90.2018 

w załączeniu 

 

f) emisji obligacji komunalnych; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że podjęcie uchwały jest niezbędne w związku z tym, że większość inwestycji 

kończy się w tej chwili. Urząd Marszałkowski po złożeniu stosownych dokumentów nie 

zdąży do końca tego roku budżetowego zwrócić tych środków. Obligacje będą służyć tylko  

i wyłącznie na bezpośrednią spłatę tych środków, które otrzymamy w przyszłym roku  
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od Urzędu Marszałkowskiego. Obligacje są jednoroczne i nie wpłyną na przyszłoroczny 

budżet. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za  i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

13 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.91.2018 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że była to ostatnia uchwała. Prosił radnych, aby pamiętali, że kadencja trwa  

do 16 listopada br. Może się tak zdarzyć, że będzie zwołana sesja nadzwyczajna. 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 10 - Podsumowanie działalności Rady Miejskiej oraz Burmistrza w kadencji 

2014-2018. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej za okres VII kadencji 2014 

-2018 – w załączeniu do protokołu.  

W imieniu Rady Miejskiej dziękował za współpracę Panu Wacławowi Olszewskiemu  

- Burmistrzowi Olecka oraz Panu Mariuszowi Miłunowi - Zastępcy Burmistrza. Odczytał 

treść podziękowań. 

 

Wręczenie podziękowań Burmistrzowi i Zastępcy Burmistrza 
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Dziękował również władzom Powiatu Oleckiego, Panu Edwardowi Adamczykowi  

– Radnemu Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Pani Barbarze Jankowskiej  

– Sekretarz Gminy, Pani Bożenie Kozielskiej – Skarbnik Gminy, kierownikom  

i pracownikom wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostkom organizacyjnym gminy i powiatu, 

sołtysom, przewodniczącym rad i zarządów osiedli. Dziękował również pracownicom biura 

Rady Miejskiej, bez których jego praca byłaby znacznie trudniejsza. 

Dziękował wszystkim radnym za pracę i zaangażowanie w mijającej kadencji Rady Miejskiej.   

 

Burmistrz - Wacław Olszewski 

przedstawił najważniejsze informacje ze sprawozdania za kadencję 2014-2018 – pełna treść  

w załączeniu do protokołu. 

Wręczył Przewodniczącemu Rady Miejskiej podziękowanie, materiały promocyjne  

oraz pamiątkowe zdjęcia Rady Miejskiej kadencji 2014-2018. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem wręczyli  

obecnym na sesji Radnym Rady Miejskiej w Olecku podziękowania, materiały promocyjne 

oraz pamiątkowe zdjęcia Rady Miejskiej kadencji 2014-2018. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

odczytał treść podziękowań i wręczył je członkom Komisji Statutowej. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała treść podziękowania Radnej Wioletcie Dorocie Żukowskiej. Wręczyła 

podziękowania członkom Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

Dodała, że Komisja pracowała bardzo nad drogami. Odbyły się trzy komisje wyjazdowe. 

Skierowała szczególne podziękowania do wszystkich sołtysów oraz do wydziałów, które 

komisji pomagały. Szczególnie bliscy byli dwaj panowie, którzy odeszli Pan Witold 

Jagłowski i Pan Stanisław Ciechanowicz – zostają w naszej wdzięcznej pamięci. Byli wzorem 

współpracy. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 11 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Radny Maciej Juchniewicz 

poinformował, iż przekazuje do protokołu z sesji kartę głosowań imiennych Klubu Radnych 

OKO. 

W imieniu Klubu Radnych OKO serdecznie dziękował tym, z którymi dane było klubowi 

współpracować na wszystkich poziomach oraz za to, co udało się zrobić dobrego dla Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej  

w Olecku.  

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Karolina Kuskowska               Wojciech Rejterada 


